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Vi har gennemgået et revideret beregningsark der giver en indikation om hvilken vandpris 

forbrugerne vil have såfremt Danepork ikke længere køber vand hos vandværket. Der kunne 

argumenteres for forskellige parametre i beregningsarket, men givet er det at vandprisen stadig pr. 

m3 vil stige dramatisk… 

 

Status på anlægsprojektet er at alt forløber planmæssigt, herunder er er foreløbige omkostninger 

synliggjort. 

 

Der er ikke nogen forskel i afregningsformen over for forbrugerne om vi er et I/S eller et Amba. 

 

Der er heller ingen forskel i vores regnskabsaflæggelse såfremt vi overgår til Amba,. Vi skal først 

ændre regnskabsaflæggelse hvis vi overstiger et forbrug på 200.000m3. 

 

Bestyrelsen har besluttet at regnskaber fremadrettet bliver tilgængelige på hjemmesiden. 

 

Vi skal have afgjort om vi vil fortsætte med den nuværende el-aftale (besluttes senere). 

 

Tørskindvej 26 mangler at afregne 3 indberetninger. 

 

Leo har påtaget sig at undersøge om der mod forventning er nogle skattemæssige konsekvenser ift 

at ændre selskabsformen. 

 

Vi har gennemgået et oplæg af den lejekontrakt der skal laves imellem vandværket og Danepork. 

Bestyrelsen har besluttet at vi får en uvildig advokat til at gennemgå kontrakten så snart den er 

færdig (Brian tager hånd om dette). Kontrakten forventes klar inden generalforsamlingen. 

 

Vi har gennemgået oplægget til generalforsamlingen, og der vil blive foretaget de nødvendige 

ændringer, således at den kan udsendes tidsnok til at overholde fristen. 

 

Vi får forberedt en interessent liste til generalforsamlingen  

 

 

Referent : Brian Lund   


